

Boil Water Advisory

Dear Guest:

Tourism PEI requires tourism operators to sample the drinking water every three months during operation. During a recent routine water test, the sample showed that coliform bacteria (and/or E. coli) is present in the well; therefore, DO NOT DRINK THE WATER. Bottled water is available at the front desk/office.

Drinking Water and Food Preparation

Boil all tap water for two full (2) minutes. Do not rely on automatic shut-off kettles as they do not boil the water long enough to be safe. You must boil all water used for:

- washing fruits or raw vegetables
- making ice cubes
- brushing teeth
- preparing baby formula
- making juice or preparing tea or coffee.

Bathing

- When taking showers, avoid any oral intake of water.
- Disinfect water for bathing by adding 1 oz. (30 ml) of 5.25% household bleach to an average-sized tub half filled with water, mix and let stand for 15 minutes before bathing.

Hand Washing

- Wash hands with boiled/bottled water or thoroughly wipe with an alcohol-based antiseptic wipe, or
- Use a liquid hand sanitizer to clean hands, or
- Immerse hands in water, disinfected with bleach (1 tsp./ 1 liter water) for a few seconds.

Dishwashing

- Safely wash dishes in hot water and dish detergent. Once washed, fully rinse and soak for a minimum of 2 minutes in a mixed solution of one (1) oz. (30ml) liquid household bleach to 3 gallons of water (approx 14 litres) - an average sink of water.
- To use the dishwasher, add one (1) oz. (30ml) of liquid household bleach to the final rinse cycle. If you are not sure how to add to the final rinse cycle, soak the dishes as outlined above.

Every effort is being made to determine the source of the problem and correct it as soon as possible. We apologize for any inconvenience this situation may cause. Contact the office with any questions or concerns.

Management

Time/Date

Avis d'ébullition de l'eau

Tourisme Î.-P.-É. exige que les exploitants touristiques prélèvent des échantillons d'eau potable tous les trois mois pendant la période d'exploitation. Lors d'une récente analyse de routine, un échantillon a révélé la présence de bactéries coliformes ou d'E. coli dans le puits. Par conséquent, IL NE FAUT PAS BOIRE L'EAU. On peut se procurer de l'eau en bouteille à la réception.

Eau potable et préparation des aliments

Faire bouillir l'eau du robinet pendant deux minutes. Ne pas utiliser les bouilloires à arrêt automatique, car celles-ci ne font pas bouillir l'eau assez longtemps. Il faut faire bouillir toute l'eau servant à :

- laver des fruits et des légumes crus;
- faire des glaçons;
- se brosser les dents;
- mélanger de la préparation pour nourrisson;
- faire du jus ou préparer du thé ou du café.

Douches et bains

- Lors d'une douche, il ne faut pas ingérer d'eau par la bouche.
- Désinfecter l'eau du bain en ajoutant une once (30 ml) d'eau de Javel d'une concentration de 5,25 % à une baignoire de taille moyenne remplie à moitié d'eau. Mélanger et laisser reposer pendant 15 minutes avant de s'asseoir dans la baignoire.

Options pour l'hygiène des mains

- Se laver les mains avec de l'eau bouillie ou en bouteille ou les essuyer soigneusement avec une lingette antiseptique à base d'alcool.
- Utiliser un désinfectant liquide pour les mains.
- Immerger les mains dans de l'eau désinfectée avec de l'eau de Javel (1 c. à thé pour 1 litre d'eau) pendant quelques secondes.

Laver la vaisselle

- Laver la vaisselle comme d'habitude, avec de l'eau chaude et du savon à vaisselle. Ensuite, rincer la vaisselle complètement et laisser tremper pendant au moins 2 minutes dans une solution d'une once (30 ml) d'eau de Javel liquide pour 3 gallons d'eau (environ 14 litres), soit un évier moyen rempli d'eau.
- Pour utiliser le lave-vaisselle, il faut ajouter une once (30 ml) d'eau de Javel liquide au dernier cycle de rinçage. Si on ne sait pas comment ajouter l'eau de Javel au cycle de rinçage final, faire tremper la vaisselle comme indiqué au point précédent.

Nous mettons tout en œuvre pour déterminer la source du problème et y remédier dès que possible. Nous regrettons les inconvénients que cette situation pourrait causer. Si vous avez des questions ou des inquiétudes, n'hésitez pas à contacter notre bureau.